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za pośrednictwem przewodniczącego

Rady Miejskiej w Kluczborku

INTERPELACJA

Dotyczy: Planowanych inwestycji w elektrownie wiatrowe w gminie Kluczbork.

Szanowny Panie Bunmistrzu,

w związku z licznymi pytaniami oraz uwagami mieszkańców sołectw dotyczącymi powstania
na terenach wiejskich elektrowni wiatrowych prosimy o przygotowanie informacji na
poniższe pytania:

l. Jaki gmina miesięcznie i rocznie ma wpływ do budżetu z jednej elektrowni wiatrowej
z istniejących już wiatraków w Kumowie?

2. Czy gmina ponosi jakieś koszty eksploatacji tych elektrowni wiatrowych?

3. Jakie korzyści ma sołectwo na którego terenie znajdują się elektrownie wiatrowe? W
tym wypadku sołectwo Kuniów.

4. Czy gdy powstaną nowe planowane elektrownie wiatrowe czy te sołectwa także będą
mogły liczyć na korzyści z tym związane?

5. Jeśli są jakieś korzyści dla sołectwa, czy gmina ma zamiar podnieść procent udziahi
dla danego sołectwa na terenie którego powstaną lub już istnieją elektrownie
wiatrowe?

6. Czy ginina ma narzucony plan OZE? Czy oprócz elektrowni wiatrowych gmina
planuje także inne inwestycje które zabezpieczą nas energetycznie? Jeśli tak to czy
one są planowane w mieście czy na obszarach wiejskich?

7. O ile po inwestycji w elektrownie wiatrowe obniży się cena prądu dla mieszkańców za
KW?

Z wyrazami szacunku,

Radni Klubu Śląscy Samorządowcy

Przewodniczący Klubu Cieplik Kryspin

Radna Miejska Anna Półeczek

Radny Miejski Andrzej Kosmalą,
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